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ZÁPIS ZE SCHŮZE RADY 

ČESKÉ PSYCHOANALYTICKÉ SPOLEČNOSTI z.s.  

dne 8. 2. 2024 

Schůze členů Rady se uskutečnila on-line.  

Přítomni: David Holub, Martin Mahler, Martin Babík, Lenka Goldová, Martina 
Telerovská, Karel Riegel (zástupce kandidátů) Omluveni: Slavoj Titl, J. Michalec 
(zástupce kandidátů) 

Body schůze: 

1. Na podnět L. Goldové se diskutovalo, jak jsou v současnosti honorováni 
přednášející probíhajících seminářů, freudovského nebo kleiniánského ve 
srovnání se semináři Intersubjektivní psychoanalýzy nebo odbornými 
semináři ČPS. Přednášející zmíněných druhých seminářů, si na rozdíl od 
lektorů freudovského a kleiniánského semináře, honorář nevyplácí, i když 
jsou právě tyto odborné aktivity pro ČPS výdělečné. D. Holub navrhuje, 
aby byli všichni lektoři zahrnuti do diskuse o dalším způsobu proplácení 
lektorské práce, ať už povinných nebo dobrovolných odborných akcí. M. 
Babík konstatuje, že díky novým seminářům se podařilo zkonsolidovat 
peníze ČPS, a proto je na místě přemýšlet, jak přednášejícím práci 
zaplatit, týkalo by se to do budoucna i plateb pro učitele vzdělávacího 
institutu ČPS. M. Mahler navrhuje pozvat organizátorky kleiniánského 
semináře na schůzi rady. L. Březinovou a V. Probstovou osloví za radu L. 
Goldová. Z diskuse tak vyplynulo, že je potřeba stanovit jednotný způsob 
finančního ohodnocování lektorů.  

2. Rada v návaznosti na předešlý bod, dala ke zvážení projednat ve 
společnosti návrh minimální finanční částky, se kterou by mohl 
disponovat a rozhodovat statutární orgán Rada ČPS. Byla navržena částka 
20 tisíc korun.  

3. Rada odhlasovala navýšit účastnický poplatek cyklu odborných seminářů 
ČPS pro hosty mimo ČPS na 400,- Kč.  
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4. D. Holub v rámci otevírání odborných seminářů širší veřejnosti poukazuje 
na nutnost aktivnějšího moderování seminářů i směrem k posluchačům, 
kteří se účastní přednášky on-line. Dále navrhuje, že by bylo vhodné, aby 
se aktivní účastníci před svým vstupem představili vlastním jménem. 

5. Přednášky odborného cyklu „Nevítané dítě“ byli pro rok 2024 znovu 
akreditovány pro klinické psychology. Stejně by mohly být akreditovány i 
pro lékaře psychiatry. D. Holub se ujal toho být garantem akreditace 
seminářů pro lékaře, s tím souvisí, aby pozvánky na tyto akce splňovaly 
oznamovací kritéria ČLK, rovněž zajistí David.  

6. D. Holub požádal o zpětné proplacení oběda, který zaplatil z vlastních 
zdrojů vizitorům EVP. Dále se vrátil k práci, kterou měl se zpracováním 
akreditace výcvikového programu pro IPVZ v minulém roce. Podnětem 
k tomu mu bylo stanovisko Koordinačního výboru ČSPAP, které pro 
zpracovatele akreditační přihlášky pro IPVZ navrhli honorář ve výši 10000 
Kč. Radu tím informoval, nenavrhoval konkrétní částku, uvedl, že strávil 
hodně času korespondencí s TA a SA, aby získal veškeré dokumenty, 
korespondencí s IPVZ a dva týdny a dva víkendy intenzivně zpracováním 
formuláře podle požadavků.  
Rada vzala podnět D. Holuba na vědomí, shodla se, že jeho práce byla 
klíčová pro zajištění fungování ČPS jako vzdělávacího institutu. Rozhodla 
odhlasovat výši a způsob proplácení honoráře na řádné členské schůzi, 
která proběhne v říjnu. Nicméně rada seznámí členstvo s tímto 
podnětem již na nejbližší náhradní Členské schůzi.  

7. M. Babík zmínil, že je potřeba domluvit nový termín setkání TA a SA (5.–
6. dubna 2024) , připraví Doodle tabulku. 

8.   V rámci setkání Rady ČPS s kandidáty, byli zástupci kandidátů osloveni, 
zda by mohli týden před termínem (13/3) setkání připomenout a povzbudit 
kandidáty k osobní účasm. Půjde o příležitost pravděpodobně jednou ročně 
probrat otevřeně nejasná ale i konfliktní témata se zástupci Rady a Insmtutu. 

V Praze 8. 2. 2024                      Zapsala M. Telerovská  
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